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  Protokół nr 63/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Promocji, Transportu,  
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 16 stycznia 2024 r., godz. 8:00 

 
Ad. pkt 1  

Otwarcie posiedzenia 
Podczas otwarcia posiedzenia nieobecny był radny Mirosław Bobrowski. Lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. Posiedzenie Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził przewodniczący Ryszard 
Kawczyński, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził prawomocność obrad oraz przedstawił 
zaproponowany porządek posiedzenia:  
 
Przewidziany porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Zapoznanie się z informacją na temat realizacji Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych  

w 2023 r. 
4. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 2023. 
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXVIII sesji Rady 

Powiatu w dniu 18 stycznia 2024 roku w sprawach: 
a) zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie; 
b) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko Mazurskiego na 

dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w roku 2024; 

c) zmiany Uchwały nr LXVII/577/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie 
przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Centrum Kształcenia Zawodowego 
Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu garażu pozostającego w trwałym zarządzie Zespołu 
Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu garażu oraz pomieszczenia biurowego 
pozostających w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia biurowego, sali dydaktycznej 
oraz placu manewrowego  pozostających w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego w Kętrzynie; 

g) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „BARCJA” na realizację inwestycji „Budowa ścieżki 
rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż - Parcz -etap I"; 

h) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „BARCJA” na realizację inwestycji „Budowa ścieżki 
rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż - Parcz -etap II"; 

i) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej kontroli 
wykonania budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2023 r.; 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035; 
k) zmian w budżecie powiatu na rok 2024. 

6. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 20 grudnia 2023 r. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. pkt 2 

Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia: 
 

Komisja, nie zgłaszając uwag, przyjęła zaproponowany przez przewodniczącego porządek 
posiedzenia jednogłośnie, 5 głosami „za”.  
 
Ad. pkt 3 

Zapoznanie się z informacją na temat realizacji Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych  
w 2023 r. 

  
Następnie Komisja zgodnie z porządkiem obrad przeszła do zapoznania się z informacją na 

temat realizacji Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych w 2023 r. Przewodniczący Komisji 
poprosił Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu o zreferowanie procesu realizacji Funduszu 
Rozwoju Przewozów Autobusowych w 2023 r. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Rafał Rypina poinformował, że na podstawie 
umowy nr FRPA-7/2023 podpisanej pomiędzy Powiatem Kętrzyńskim, a Skarbem Państwa 
reprezentowanym przez Wojewodę Warmińsko – Mazurskiego od 1 stycznia 2023 r. funkcjonowało 17 
linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Przedstawił również wysokość dopłat do 
poszczególnych linii autobusowych. 

Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński zapytał dlaczego do jednych linii autobusowych 
dopłaty są większe, a do innych mniejsze. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu wyjaśnił,  że wysokość dopłat jest uzależniona od 
frekwencji oraz długości linii autobusowych. Dodał, że dopłaty dotyczą głównie linii deficytowych. 

Przewodniczący Ryszard Kawczyński zapytał jaka jest dopłata całkowita do linii autobusowych  
i jaki jest udział powiatu oraz gmin. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Rafał Rypina odpowiedział, że dopłata całkowita 
wynosi 603 383,02 zł, wkład powiatu to 33 725 zł, wkład gminy również 33 725 zł. 

Radna Ewa Wronisz zapytała jakie jest obłożenie poszczególnych linii. 
Pan Rafał Rypina odpowiedział, że z linii korzysta kilka osób dziennie, z czego większość to 

młodzież. 
 
Ad. pkt 4  

Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 2023 

 
Komisja zgodnie z porządkiem obrad przeszła do omówienia kolejnego punktu, a mianowicie 

przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 2023 r. Przewodniczący otworzył dyskusję nad 
sprawozdaniem. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący 
poddał sprawozdanie pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 5 „za”, przyjęła 
sprawozdanie  z prac Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 2023 (zał. nr 2). 
 
Ad. pkt 5 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXVIII sesji Rady 
Powiatu w dniu 18 stycznia 2024 roku w sprawach:  

 
       Następnie Komisja przeszła do omówienia i zaopiniowania projektów uchwał, które będą 

przedmiotem obrad na LXVIII sesji Rady Powiatu w dniu 18 stycznia 2024 roku w sprawach:  
 

a) zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie 
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Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Głos  
w dyskusji zabrał Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski, który powiedział że zmiany statutu wynikają 
z potrzeb związanych ze złożeniem wniosku w ramach programu „Opieka Wytchnieniowa” dla 
Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 . Dodał, że na realizację wspomnianego programu 
Powiat Kętrzyński może otrzymać wsparcie finansowe w zakresie usług opieki wytchnieniowej  
w ramach pobytu dziennego i pobytu całodobowego dla osób mieszkających na terenie powiatu. 
 

Posiedzenie opuścił radny Jarosław Pieniak. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 4 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 3).   
 
b) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko Mazurskiego na 

dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w roku 2024 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Członkowie 

Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy 
projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 4 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (zał. nr 4).  
  
c) zmiany Uchwały nr LXVII/577/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 grudnia 2023 r.  

w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Centrum Kształcenia 
Zawodowego Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie 
 
Na posiedzenie powrócił radny Jarosław Pieniak. 

 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Starosta Kętrzyński wyjaśnił, że zmiany wynikają z sugestii nadzoru prawnego Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 

poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 5 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 5).   

 
d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu garażu pozostającego w trwałym zarządzie Zespołu 

Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu 
 

Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Członkowie 
Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy 
projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 5 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (zał. nr 6).   
 
e) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu garażu oraz pomieszczenia biurowego 

pozostających w trwałym zarządzie Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie 
   
Na posiedzenie Komisji  dołączył radny Mirosław Bobrowski. 

 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Członkowie 

Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy 
projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 
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Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (zał. nr 7).    
 
f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia biurowego, sali 

dydaktycznej oraz placu manewrowego  pozostających w trwałym zarządzie Powiatowego 
Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Członkowie 

Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy 
projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (zał. nr 8).   

 
g) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „BARCJA” na realizację inwestycji „Budowa 

ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż - Parcz -etap I" 
 

Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski wyjaśnił, że  inwestycja odbywa się w dwóch etapach. 

Dodał, że biorąc pod uwagę potrzebę rozwijania infrastruktury turystycznej w powiecie kętrzyńskim, 
zasadne jest podjęcie uchwały o udzieleniu w 2024 r. pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
w wysokości 58 300 zł na realizację zadania pn. „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn – 
Gierłoż – Parcz – etap I”, co dodatkowo jest warunkiem koniecznym do zawarcia porozumienia oraz 
umowy o udzielenie pomocy finansowej dla Związku Gmin „BARCJA”. Starosta Kętrzyński 
poinformował dodatkowo o obecnym stanie realizacji budowy ścieżki rowerowej. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 9).   
 
h) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „BARCJA” na realizację inwestycji „Budowa 

ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż - Parcz -etap II" 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski poinformował, że w przypadku II etapu nie jest jeszcze 

rozstrzygnięte postępowanie. Powiedział, że Związek Gmin „BARCJA” otrzymał promesę wstępną na 
realizację inwestycji pn. „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn – Gierłoż – Parcz – etap II”  
i tym samym zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie na rok 2024 kwoty 252 000 zł na udzielenie dotacji 
do ww. zadania. Dodał, że podjęcie niniejszej uchwały jest warunkiem koniecznym do zawarcia 
porozumienia oraz umowy o udzielenie pomocy finansowej dla Związku Gmin „BARCJA”. Dodatkowo 
powiedział, że planowana ścieżka będzie biegła wzdłuż drogi powiatowej i jest to bardzo dobra okazja 
do tego, by przy pomocy dofinansowania rozwinąć infrastrukturę turystyczną w Powiecie Kętrzyńskim. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 10).   

 
 

i) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli wykonania budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 

poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 11).   
 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035 
 

Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych w   projekcie uchwały: 

 

I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
 

1. W związku z wpływem na rachunek powiatu w grudniu 2023 r. środków dofinansowania, 

dokonać zmniejszenia dochodów w 2024 r. z tytułu dofinansowania z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg: 

1) Remont drogi powiatowej nr 1610N w km 8+036 do km 9+852 w msc. Siemki – 735 000 zł, 

2)   Remont drogi powiatowej nr 1396N w km 15+814 do km 18+780 Momajny – Michałkowo – 

etap I (długość 1 560,00 mb) – 733 453 zł. 

Dla zbilansowania zwiększyć przychody budżetu z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym wynikających z odrębnych ustaw - 1 400 549 zł oraz wolnych środków 

w kwocie 67 904 zł. 

 

2. W związku z wpływem na rachunek powiatu w grudniu 2023 r. środków dofinansowania, 

dokonać zmniejszenia dochodów w 2024 r. z tytułu dofinansowania z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg: 

1) Budowa peronu przystankowego wraz z dojściem do tego peronu na ulicy Kościuszki DP nr 

1580N w miejscowości Korsze – 264 000 zł, 

2) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść dla pieszych na 

ulicy Szkolnej DP nr 1711N w miejscowości Srokowo - 224 000 zł, 

3) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść dla pieszych na 

DP nr 1735N, DP 1733N oraz DP 1618N w miejscowości Nakomiady – 312 000 zł, 

4) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść dla pieszych na 

DP nr 1709N w miejscowości Siemki – 144 000 zł, 

5) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla pieszych na ulicy 

Kościuszki DP nr 1580N w miejscowości Korsze – 96 000 zł, 

6) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla pieszych na DP nr 

1980N w miejscowości Frączkowo – 96 000 zł, 

7) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla pieszych na DP nr 

1713N w miejscowości Mołtajny – 64 000 zł. 

Dla zbilansowania zwiększyć przychody budżetu z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym wynikających z odrębnych ustaw - 1 198 191 zł oraz wolnych środków 

w kwocie 1 809 zł. 

 

3. Dokonać usunięcia przedsięwzięcia pn. „Przebudowa i modernizacja budynków placówek 

oświatowych na terenie powiatu kętrzyńskiego” z kwotą planowaną w 2024 r. w wysokości 

1 328 600 zł, w tym dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych w kwocie 1 176 000 zł. Zadanie zostało zrealizowane w 2023 r. Dla zbilansowania 

budżetu zmniejszyć wolne środki. 

 

4.  Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać wprowadzenia do budżetu projektu pn. 

„Smakowita Przemiana” realizowanego w ramach Priorytetu 6: Edukacja i kompetencje EFS+ 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027 współfinansowanego 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w wysokości 90% wydatków 

kwalifikowanych. Wartość projektu wynosi 1 037 010 zł, w tym finansowanie UE w kwocie 

881 455 zł, współfinansowanie krajowe z budżetu państwa w kwocie 51 854 zł. Udział własny 

w kwocie 103 701 zł pokryć wolnymi środkami. Celem projektu jest unowocześnienie oferty 
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kształcenia w Szkole Branżowej I Stopnia Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie oraz 

podniesienia kompetencji i umiejętności zawodowych 4 nauczycieli kształcenia zawodowego 

poprzez aktualizację metod i treści kształcenia na kierunku kucharz przy jednoczesnym wyposażeniu 

pracowni i szkoleniu nauczycieli w okresie od 1.03.2024 do 30.11.2024 r. 

 

5.           Dokonać wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego pn. „Adaptacja istniejącego 

pomieszczenia na pracownię gastronomiczną w CKZ przy PCE w Kętrzynie  z kwotą planu wydatków 

w wysokości 250 000 zł. Zadanie powiązane jest z zadaniem pn. „Smakowita przemiana”, na które 

Powiat Kętrzyński otrzymał dofinansowanie w ramach Priorytetu 6: Edukacja i Kompetencje EFS+ 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021 – 2027. Przystosowanie 

pomieszczenia w CKZ przy PCE w Kętrzynie jest niezbędne w celu osiągnięcia zamierzonego celu 

jakim jest pracownia gastronomiczna dla uczniów szkoły ponadpodstawowej. Dla zbilansowania 

budżetu zwiększyć wolne środki. 

 

6.           W związku z wpływem w roku 2023 na rachunek bankowy płatności środków unijnych 

do projektów planowanych do realizacji w 2024 r. pn: 

1) Erasmus+„Rozwój zawodowy uczniów” w ZS im. M. Rataja w 2024 r. – 98 590 zł,  

2) Erasmus+„Erasmus+VET 2023” w ZS im. M. C. Skłodowskiej w 2024 r. – 184 182 zł,  

dokonać zmniejszenia dochodów z tytułu środków unijnych. Dla zbilansowania zwiększyć 

przychody z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym wynikających 

z rozliczenia środków unijnych. 

 

7.         Na wniosek Szpitala Powiatowego dokonać zwiększenia dotacji celowej na "Przebudowę Bloku 

Operacyjnego oraz modernizację z przebudową Oddziału Chirurgii Ogólnej w Szpitalu 

Powiatowym w Kętrzynie w formule: Zaprojektuj, wybuduj, wyposaż" o kwotę 4 655 080 zł, 

tj. z zaplanowanej w 2024 r. w budżecie kwoty 4 939 617 zł do wnioskowanej kwoty 9 594 697 zł. 

Dla zbilansowania zwiększyć przychody z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym wynikających z odrębnych ustaw w kwocie 435 011 zł oraz wolne środki 

w kwocie 4 220 069 zł. 

 

8.        Zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 27.11.2023 r. zmieniającym rozporządzenie 

w sprawie algorytmu przekazywania środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych samorządom wojewódzkim i powiatowym dokonać zwiększenia 

dofinansowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w wysokości 10 % kosztów uczestnictwa w WTZ 

osób z terenu Powiatu Kętrzyńskiego o kwotę: 

1) 10 666 zł dla Mazurskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

(WTZ w Kętrzynie – 40 osób), 

2) 1 064 zł dla Powiatu Olsztyńskiego (WTZ w Biskupcu - 4 osoby), 

3) 266 zł dla Powiatu Węgorzewskiego (WTZ w Olszewie Węgorzewskim – 1 osoba), 

4) 266 zł dla Powiatu Mrągowskiego (WTZ w Mikołajkach - 1 osoba). 

Dla zbilansowania zwiększyć wolne środki. 

 

II. Zmiany przychodów i rozchodów 

 

1. Dokonać wyodrębnienia kwoty wcześniejszej spłaty kredytów. 

 

2. Ustala się rozchody budżetu z tytułu przelewów na rachunki lokat w kwocie 5 000 000 zł. 

Dla zbilansowania budżetu zwiększyć wolne środki. 

 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński zapytał czy 5 000 000 zł., wykazane w punkcie II 
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uzasadnienia do uchwały to wolne środki. 
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki odpowiedział, że są to pieniądze które można będzie lokować. 
Starosta Kętrzyński dodał, że środki te, w razie potrzeby zabezpieczą nieprzewidziane wydatki. 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński zwrócił się do Starosty Kętrzyńskiego z pytaniem, 

kiedy zostanie zakończona procedura uruchomienia bloku operacyjnego w Szpitalu Powiatowym  
w Kętrzynie i kiedy zostanie dokonana ostateczna płatność. 

Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski odpowiedział, że w dniu dzisiejszym wykonawca ma 
przedstawić dokumentację powykonawczą. Dodał, że dofinansowanie, które otrzymaliśmy na 
inwestycje w szpitalu jest z przeznaczeniem na remont bloku operacyjnego oraz remont oddziału 
chirurgii ogólnej, w związku z czym po dokonaniu płatności za blok operacyjny rozpocznie się remont 
oddziału chirurgii ogólnej.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie  jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 12).   

 
k) zmian w budżecie powiatu na rok 2024 

 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Członkowie 

Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący poddał przedmiotowy 
projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (zał. nr 13).   
 
 
Ad. pkt 6 

Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
 

      Obrady opuścił radny Jarosław Pieniak. 
 
     Radna Ewa Wronisz zwróciła uwagę na pismo, które wpłynęło od PKP, a które radni otrzymali do 

wiadomości, dotyczące umożliwienia dojazdu i  dojścia ulicą Orzeszkową w Korszach do stacji 
kolejowej. Zapytała, czy zostały podjęte jakieś kroki zmierzające do umożliwienia takiego rozwiązania. 

   Naczelnik Wydziału Budownictwa i Inwestycji Magdalena Osinowicz - Dąbrówna powiedziała, że 
PKP jest w trakcie przebudowy linii kolejowej. W związku z czym zwróciło się do powiatu z prośbą, jako 
właściciela ulicy Orzeszkowej o zrobienie dostępu z drogi do nieruchomości położonej przy w/w ulicy 
oraz linii kolejowej, która będzie przebudowywana. Dodała, że w odpowiedzi na pismo zasugerowano, 
żeby to PKP, na czas budowy, wskazało organizację ruchu, ponieważ jest to w gestii inwestora. 
Powiedziała, że Powiat Kętrzyński przebudował ulicę Orzeszkową na odcinku, który jest przejezdny,  
a ponieważ część ulicy Orzeszkowej nie jest używana, należałoby przeprowadzić inwestycję dotyczącą 
budowy drogi na tym odcinku. Dodała, że należałoby się zastanowić, czy nie byłoby lepiej, żeby to 
gmina podjęła inicjatywę, by w porozumieniu z PKP zrobić dostęp do nieruchomości od strony innej 
ulicy, będącej w zasobach gminy. 

 
     Dodatkowo Radna Ewa Wronisz zapytała co się dzieje w sprawie petycji złożonej przez 

mieszkańców Gminy Korsze dotyczącej przejścia w Sątocznie. 
    Starosta Kętrzyński odpowiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych jest w trakcie analizowania 

procedur bezpieczeństwa na drogach w zakresie wnioskowanego przejścia. Dodał, że obecnie trwają 
prace nad przejściami dla pieszych w Korszach i jeśli Zarząd Dróg uzna, że przejście dla pieszych  
w Sątocznie jest zasadne i pojawią się środki na inwestycję, to powiat będzie wnioskował  
o dofinansowanie w tym zakresie. 

 
   Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński podsumowując dyskusję nad zapytaniami Radnej Ewy 
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Wronisz zwrócił się z prośbą do Starosty Kętrzyńskiego, aby Zarząd Powiatu podjął rozmowy  
w powyższych sprawach. 

 
Ad. pkt 7 

Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20 grudnia 2023 r.: 
 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag do treści projektu protokołu i przyjęli: 

- protokół z posiedzenia Komisji w dniu w dniu 20 grudnia 2023 r. – jednogłośnie głosami 5 „za”. 
 
Ad. pkt 8 

Zamknięcie posiedzenia: 
 
Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 
9:10. 

 
 
 

 
         Protokołowała: 
 
         /-/ M. Filipiak 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska  
Rady Powiatu w Kętrzynie  

    
  /-/ Ryszard Kawczyński 
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